
Rondvraag 2 Commissie BEM d.d. 4-6-2018 

De fractie van de PVV heeft een rondvraag ingediend:  

De Telegraaf schreef vandaag dat het personeel van de provincie mort. (Zie bijlage) 
 
Daarnaast publiceerde Binnenlands Bestuur een bericht dat er geen enkele  
ambtenaar in de provincie slecht of zelfs ook maar matig presteert.  
Vreemd en nagenoeg onmogelijk zeker gelet op boven bedoeld artikel. 
 
De PVV-fractie heeft daarover de volgende vragen: 
 
Waarom moeten wij dit soort nieuws altijd via de krant vernemen? 
 
Kunnen wij van GS een notitie ontvangen met de analyse van de  
problematiek, van ontstaansgeschiedenis tot en met de voorgenomen  
maatregelen? 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
René Dercksen 
 
Link artikel Binnenlands bestuur: http://m.binnenlandsbestuur.nl/nieuws/provincie-utrecht-telt-
nul-slechte-ambtenaren.185113.lynkx 
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